

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix - Travail - Patrie

MINISTRE DES TRAVAUX PUBLICS

SECRETARIAT GENERAL

ECOLE NATIONALE SUPERIEURE
DES TRAVAUX PUBLICS

B.P 510 Yaoundé
Tel : +237 222230944
Fax : +237 222221816



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF PUBLIC WORKS

SECRETARIAT - GENERAL

NATIONAL ADVANCED SCHOOL
OF PUBLIC WORKS

P.O. Box 510 Yaounde
Tel : +237 222230944
Fax : +237 222221816

N° 196 /C/MINTP/SG/ENSTP/DA

Yaoundé, le 07/11/22

COMMUNIQUE – ANNOUNCEMENT

Le Directeur de l'Ecole Nationale Supérieure des Travaux Publics de Yaoundé, a l'honneur d'informer tous les candidats admis sur la liste d'attente des concours d'entrée à l'ENSTP (Master en Ingénierie et Master en Architecture), pour l'année 2022, que leurs inscriptions se dérouleront du 8 au 15 novembre 2022, à la salle de la bibliothèque de l'Ecole. A cet effet, ils devront se munir, dès leur arrivée dans l'enceinte de l'Ecole, des pièces ci-dessous :

- l'original de la carte nationale d'identité + 2 copies certifiées conformes ;
- l'original du passeport pour les étrangers + 2 copies certifiées conformes ;
- l'original de l'acte de naissance + 3 copies certifiées conformes ;
- l'original du diplôme + 3 copies certifiées conformes.

The Director of the National Advanced School of Public Works of Yaounde, wishes to inform all candidates who passed the competitive entrance examination into NASPW (Master of Engineering et Master of Architecture), on the waiting list for the year 2022, that their registration shall take place from 8th to 15th November 2022, in the School library. Hence, they are requested, upon arrival on the School campus, to bring along the following documents:

- *the original of the National Identity Card + 2 certified true copies;*
- *the original of the passport for foreigners + 2 certified true copies;*
- *the original of the birth certificate + 3 certified true copies;*
- *the original of the diploma + 3 certified true copies*

Ampliation :

- DA/ENSTP
- CD/GC, GR, TOPO, URBA
- C/SAF, AC, C/S Discipline
- C/S Documentation Académique



Kengbo

Pt NKENG George Elambo